5天4夜河内/下龙湾/长安(船上过夜)

新程

体验01:【越式帆布游艇】住宿一晚

体验02: 船游【长安景区】

体验03:特色手划船参观【水上人家】

大特色风味: 法式自助餐,船上海鲜餐、中式餐、越式餐...

特别赠送:越南斗笠、团体照每人1张、每人每天1瓶水

体验04: 竹筏游【酿酒洞,暗洞, 三滴洞】

体验05:亲自DIY【越南春卷】 体验06:含表演【水上木偶戏】

.資... CODE: 5vhb









航班时间:

当地**3**星级酒店

2晚河内 : VIETVIEW 酒店或同级 1晚下龙湾: NEW STAR 酒店或同级 1晚下龙湾越式游艇: V'SPIRIT或同级

第一天 吉隆坡 🗲 河内

(机餐)

请于指定时间,于国家机场办理出境手续,乘搭客机飞往河内-内牌国际机场。抵达后, 由专业导游迎接前往河内入住酒店。

第二天 河内 → 下龙湾 (船上过夜)

(早/午/晚餐

早餐后,乘车(约4小时车程)前往在广宁省海上桂林'之称的【下龙湾】。下龙湾在1994年已获得联合国科教文公认为世界天然之遗产,也刚刚成为新世界七大自然奇观之一,为越南著名岛屿风景区。路途游客可以在车上欣赏与拍照越南北越最大稻田平原的风景。抵达下龙湾,上越式帆布游艇,享用欢迎饮料,入住邮轮房间。 在一边享用午餐,一边观光白子龙的美景,游船漫游经过下龙湾的漂亮景点给游客拍照。中午,跟导游参观下龙湾漂亮的钟乳石洞和惊讶洞。旁晚,欣赏海上黄昏及休闲的时刻。晚上,各种饮料大减价,船上的越南大厨教大家制作越南春卷,然后是小型的欢迎酒会。 享用晚餐后,自由活动,客人可在船上钓墨鱼,唱卡拉OK等。。。

第三天 下龙湾

(早/午/晚餐)

早上,参加太极拳班。早餐时间,慢慢欣赏越南咖啡与绿茶。贵客可跟导游**爬山**,在高的角度拍照下龙湾的风景。 过后换乘富有 当地**特色的手划船**,参观**水上人家** 。回邮轮休息,退房。在船上享用午餐。返回码头, 乘车回下龙湾,沿途旅客可观览到越南北部各省农村淳朴之风景。下午参观下龙湾最大的**皇家赌场**,欣赏越南著名的**水上木偶戏表演**和欣赏当地传统民谣。晚餐於当地餐厅,入住酒店休息。

第四天 下龙湾 → 长安 → 河内

(早/午/晚餐)

早餐后,前往宁平省的**长安**, 刚列入了世界遗产名录,生态旅游景点位于东宁平的,有2000公顷区域,它包括47的历史遗迹很多神秘的东西,用灰岩山脉,峡谷和地下河系统.乘坐竹伐船游观:**亮洞,暗洞,三滴洞,酿酒洞**是神秘和野性风景而且素有"陆龙湾"之称,下午返回河内,随后外观河内**国家歌剧院**和逛**36古式街道**购物-是古色古香的传统商店街。晚餐於当地餐厅,入住酒店休息。

第五天 河内 ナ 吉隆坡

(早/午餐/机餐)

早餐后,前往参观**巴亭广场**,位于河内市中心,当年,胡志明主席宣布越南独立的地方。随后参观**胡志明主席寝陵**和**胡志明故居**,对越南人是最神圣的地方,让您有机会瞻仰胡主席的遗体。继程前往一**柱庙**是李朝太宗所创建的佛寺。之后观光市内著名的**还剑湖**-位于市中心,周围是河内的闹区。随后参观**镇国寺和孔子庙(文庙)**是越南当初的第间大学,充满中国式的建筑。午餐后,送往机场启程回国,结束5天愉快旅程。

(有效期从2015年04月起至另行通知)

自费加点: 40USD/PAX

①电瓶车游古街 10USD

②按摩 20USD

下龙湾皮划艇 10USD

购物站: 手工艺品店、土产店

*团费包含: 吉隆坡机场税,越南机场税,航空保险税+航空燃油费,小费,

*团费不含: 个人旅游保险、吉隆坡机场来回接送和个人费用开销。

《以上行程仅供参考,以最终航班,酒店及团队抵达各地后由接待社安排为准。酒店以当地星级为标准。》

《当您在订购本公司旅游配套时, 将被视为已细读及了解本公司之旅游细则》



新天地旅游私人有限公司 TLC TRAVEL & TOURS SDN. BHD.

(Co. No 923740-A KPL/LN:6919)

T: 07-2362667 E: sales@TLC.my W: www.TLC.my

(OVERNIGHT J HANOI/HALONG BAY/TRANGA ON BOAT)

Exp01: Stay overnight on [Halong Bay Boat]

Exp02: Boat Ride Trang An

Exp03: Explore [Halong Floating Village] by special boat

Special Meals: Vietnam Local Meal, French Buffet, Seafood FREE: Vietnamese Conical Hat & Group Photo/p

Exp04: **Sang Cave**, Toi Cave, Nau Ruou

Exp05: [DIY Spring Roll]

Exp06: Included [Water Puppet Show]







CODE: 5vhb

Kuala Lumpur > Hanoi

Upon arrival at Noi Bai International Airport, you will be meet by our representative and transfer to Hanoi downtown to hotel for check in. Overnight in Hanoi.

Day 2

(B/L/D)

After Breakfast, proceed to Halong town. Halong Bay was awarded by UNESCO as a natural heritage in 1994. Along the journey, so we'll have plenty of chance for taking photo of Vietnamese farmers tilling the vast green paddy field. Embark Halong Boat and enjoy welcome drink and get a brief introduction about boat and safety guidelines. Check-in your cabin. Have lunch while cruising in the magnificent Bai Tu Long Bay, admiring the fascinating rock and the beautiful of Halong Bay from your boat. Join a guided visit to Stalemate Cave & Amazing Cave in Ha Long Bay. Return to boat, enjoy the sunset while relaxing with happy hours from now to dinner time at the bar. Enjoy happy hours various drinks on discount. Taking part in a Cooking Demonstration &Food Décor Class with our Chef. You will have a DIY session to DIY the Vietnamese Spring Roll. After that, you can eat your DIY spring roll and enjoy the dinner. Dinner is served on cruise restaurant. At the night, is a time of second happy hours to the late night or you can join **Squid Fishing** with the crew, sing **Karaoke** or just laze around or relax in your cabin.

Day 3 Halong Bay (B/L/D)

Welcome a new day with amazing dawn on the cruise.. After, enjoy the morning view of seascapes with a cup of Vietnamese Coffee and have breakfast. After that, climb to the peak of Island for the panoramic views of the bay. After climbing, we will explore the Halong Floating Village by their special Boat Ride. After the visit, return to Cruise. Check out your cabin and continue roaming around the picturesque route toward BaiTho Mountain near the harbor. Finally, have a early lunch. After that, arrive back at Ha Long city for disembarkation. In the afternoon, visit Hoang Gia Casino, enjoy Water Puppet Show, dinner and overnight in Halong Bay.

Halong Bay → Ninh Binh → Trang An → Hanoi

After breakfast, transfer to *Trang An* - The Tourism Complex in the northern province of Ninh Binh was officially included in the world heritage list on June 23 by the UNESCO's World Heritage Committee. The eco tourist attraction located in the East of Ninh Binh, with area of 2000 ha, It includes 47 historical vestiges with mysterious things, limestone mountains, valleys and underground river systems. Take boat trip to visit cave complex: Sang Cave, Toi Cave, Ba Giot Cave, Nau Ruou in mystery and wildness, see scenery of mountain and rivers Ha Long on land of Ninh Binh. The end of the day, drive back Hanoi. Visit exterior (French Opera House) & Shopping at 36 Old Quarters. Dinner & overnight in Hanoi.

Hanoi → Kuala Lumpur Day 5

(B/L/OBM)

After breakfast, to visit the Ba Dinh Square, Ho Chi Minh Mausoleum & Residence Palace- when Ho Chi Minh died, the granite Ho Chi Minh Mausoleum was built here to display his embalmed body. It remains a major site of tourism and pilgrimage. Hoan Kiem Lake, Tran Quoc Temple, continue to visit One Pillar Pagoda is a historic Buddhist temple in Hanoi. It is one of Vietnam's two most iconic temples. visit Temple of Literatureto] pay tribute to education and to those of high academic achievement. Six years later, it became home to Hanoi's first university. After Lunch, transfer to airport for departure with a sweet memories.

(Valid from JULY 2016 till further notice)

Flight Details:-

Additional Tour (3 IN 1): 40USD / PAX

① Tour 36 Ancient Street by Tricycle 10USD ② Massage 20USD ③ Kayaking on Halong Bay 10USD

Local **5** Star Accommodation

2N Hanoi: VIETVIEW Hotel or similar

1N Halong Bay: NEW STAR Hotel or similar

1N Halong Cruise: V'SPIRIT or similar

Shopping Stops: Handicraft Shop, Local Product

*Inclusive: KUL Airport Tax, Vietnam Airport Tax, Fuel Tax, Tipping.

*Exclusive: Personal Travel Insurance & KL Transfer To Airport.

Tour itinerary is subject to change without prior notice according to final confirmation of flight and hotel booking and discretion of the land operator. Hotel rate based on local rating.



新天地旅游私人有限公司 TLC TRAVEL & TOURS SDN. BHD.

(Co. No 923740-A KPL/LN:6919)

T: 07-2362667 E: sales@TLC.my W: www.TLC.my